
 
 

Referat fra bestyrelsesmøde 3. februar 2025.  

Referent:  Rikke  

Deltagere:  Mette, Egil, Karin, Rikke, Christian 

Fraværende:  Sarah og Karsten.  

 

Dagsorden:  

Godkendelse af referat.  

Seneste er sendt til Rene og ligger på hjemmesiden.  
 
Budget og regnskab  

Gennemgang af budgettet der skal fremlægges på generalforsamlingen. Vi har overordnet en meget sund 
og velafbalanceret økonomi i foreningen. Vi er meget bevidste om at vi får brugt vores midler bedst muligt, 
til størst mulig gavn for klubbens medlemmer. 

 

ForeningLet 

Vi undersøger hvordan vi bedre kan anvende ForeningLet som platform i endnu højere grad. Der er nogle 
funktionaliteter, som eksempelvis også medlemmer vil kunne benytte sig af. Det vil være let for 
medlemmer at tilmelde sig direkte gennem platformen – og vi vil spare flere ’postgange’ og ekstra 
kommunikation. Tillgengæld tror vi ikke at det alligevel er relevant for os at bruge platformen til 
kontingentopkrævninger – det er ikke så brugervenligt som vi håbede på. 

 

Generalforsamling  

Afholdes 3. marts 2025 i Valby Medborgerhus. Denne gang på 5. sal.  

Lokale bestilt – Mette har booket.  
Sandwich og drikkevarer – Rikke bestiller 
Der er sendt invitation og dagsordenen ud  
Regnskab sendes i denne uge  
Dags dato er 18 tilmeldt 

 

Hannover 

Egil følger ifølge aftale med Janne, op på deltagere ift indkvartering enkeltværelser/dobbeltværelser. Vi er 
nu oppe på 17 deltagere. 

 



 
Dansk Atletikforbund 

Da vi oplever at det er blevet vanskeligere for foreningens medlemmer at tilmelde sig Sparta’s løb som ex 
CPH Half, har vi efter korrespondance med Sparta besluttet at melde os ind i forbundet igen, da det vil give 
os større mulighed for at kunne købe billetter udenom det officielle salg.  

 

Kommunikation – web, FB og Instagram 

Vi arbejder på at forenkle og forbedre vores kommunikation, det skal være lettere at vedligeholde vores 
kanaler og vi vil gerne nå bredere ud – blandt andet ved hjælp af Instagram. Vi vil minimere vores website 
så det i højere grad fungerer som et visitkort, da vi oplever at der er meget lidt trafik her, men bibeholde 
live feed til FB så alle har mulighed for at følge vores aktiviteter.  

 

Torsdagstræning 

Det går rigtig godt -stor opbakning og nye ansigter hver torsdag! Der er rigtig stor tilslutning til klubbens 
frivillige torsdagstrænere der har ramt en rigtig god form med gode øvelser, godt og smittende humør! Der 
er self plads til flere  

  

Eventuelt 
 
Mette har indkøbt geniale spyd med flag til fremtidig markering af ruter mm..  

Vi arbejder på at finde en god model for hvordan vi fremover skal designe klubbens sociale løb og 
udflugter, og vil dedikere mere tid til at diskutere hvordan vi laver det perfekte miks af løb og socialt 
samvær for flest muligt. 

 

Næste møde 

Hos Egil 17/3. 


